
Protokół
obrad LIII sesji

Rady Miejskiej Gó.y
z dnta 11 październikaL)ZT r.

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 800 w Sali nr 1 Starostwa

Powiatowego w Górze a zakończyła około godziny8zl.

Rada obradowała w składzie 12 osobowy. Nieobecni -Zygmunt Iciek, Janina Ziombra, Henryk
Drozdowski. W sesji udział brały osoby zaproszonę wg, zŃączonych list obecności.

Ad. 1Otwarcie

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper ptzywitał Radnych, Burmistrz
Góry Irenę Krzyszkiewiczorazwszystkich obecnych na Sali.

Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.

Porządek obrad przedstawiał się następująco.

1. Otwarcie.
2, Uchwała w sprawie v,ryrażenia zgody na dokapitalizowanie Techniki Komunalnej TEKOM

Sp. Z o.o.

3. Uchwała zmientająca uchwałę budzetową Gminy Góra na rokż022,
4. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra.
5. Zamknięcie obrad.

AcI.2 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokapitalizowanie Techniki Komunalnej TEKOM
Sp. Z o.o.

Burmistrz wyjaśniła powody konieczności dokapitaljzowania spółki. Rosną koszty utrzymania,
drożeje paliwo, Dzięki tej operacji społka stanie na nogi, spółki obecnie nie stać aby zapłacić podatku
dla gminy. W tym roku realizowano wiele inwestycji, TEKOM poniósł nakłady finansowę.
Podziękowania dla byłego prezesa Pana Adama Ćwiana.

Kńarzyna Nowak podziękowała za zaufanię i wybranie jej na prezesa spółki. Dokapitalizowanie na
pewno poprawi ciężką sytuację firmy.

Adam Chmiel zapytał na co zostaną ptzęznaczonę te środki.

Burmistrz odpowiedziała,że zgodnie zprzepisami środki te sąprzeznaczone na wydatki inwestycyjne,
nie mozna z nich zapłacić ani podatku ani wynagr odzeń,

Adam Chmiel zapytałjakie inwestycje będą wykonane.

Burmistrz odpowiedziała, że corocznie jest przyjmowana informacja z działań społki. Radni
zatwterdzają plan inwestycyjny, osoby zainteresowane doskonale wiedzą jakie zadanta są
realizowane.

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie.



Radni 11 głosami zaprzy 1 głosie wstrzymującymprzyjęli uchwałę.

Ad.3. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2022.

W zw i ązku z br akięm py tań r o zp o częto gło s o wan i e.

Radni 12 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.

Burmistrz poinformowŃa, że wprowadzane są środki w kwocie 2.888 mln złjako środki z PIT.
Dodatkowe środki równiez uzyskano z LJrzędu Marszałkowskiego na termomodernizację SP3 w
Gorzę. Jeśli chodzi o cyfrową gminę uniewazniliśmy przetarg, ponieważ oferty nie spełniały
wymagań. Ogłoszony zostanie ponownie przetargzrealtzacją2022l2023,Przetargna dostawy prądu
nie został rozstrzygnięty, rrie było ofert. Wystąpiliśmy z grupy zakupowej, ogłosimy sami przetarg
może będzie taniej. Odnośnie obowiązko!\ych oszczędności errergii, vnryłączona będzie co druga
latarnia w gminie. W nocy oświetlenie będzie z trochę mniejszą mocą. Nie wpłynię to na poczucie
bezpteczeństwa. Iluminacji świątecznej nie będzie, tylko choinka na rynku.

Ad. 4 Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra.

W zwtązku z brakiem pytańrozpoczęto głosowanie.

Radni 12 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.

Ad. 5 Zamknięcie obrad.

W zwtązku z Wazęrpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie LI sesji Rady
Miejskiej Gory.

Burmistrz poinformowała jeszcze o najwazniejszych sprawach. Rozstrzygnięto przetarg na budowę
obwodnicy Góry, kwota ok. 42 mln zł, Odnośnie drugostronnego zasil ania czekamy tylko na
pozwolenie na budowę starosty rawickiego, resńa zgód już jest. Marszałek poinformował, ze
podpisane zostanie porozumienie w sprawie budowy wiaduktu nad 55 w celu rewitalizacji linii
kolejowej Góra- Bojanowo.

Na tym protokół zakończono,
prot. Mateusz szuszkiewicz
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